
Møteprotokoll

Utvalg: Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne
Møtested: Kommunestyresalen
Dato: 25.05.2021
Tid: Kl. 18:00- 20:10

Følgende medlemmer møtte Parti
Elena Daniela Trifan
Kjell Inge Bringedal
Lars Gunnar Oma
Aina Budal AP
Bente B. Tjøsvoll FRP
Eivind Nordbø H
Johnny Stangeland KRF

Innkalling godkjent.
Saker meldt under Samlesak for spørsmål. Saksliste med tilleggssak deretter godkjent.
Bringedal, Budal og Trifan valgt til å godkjenne protokollen.

Innledningsvis orienterte Michael Gräfe, sektorsjef driftsavdelingen
om universell utforming ved uteområder i Karmøy.

Sak 18/21 ble behandlet før sak 15/21.
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Sakliste
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015/21 Navn på sykehjemmene i Karmøy kommune
016/21 Samlesak for referatsaker
006/21 Statlige tilskudd 2021 - Helse og omsorg
007/21 Notat Spanne seniorlandsby - status - formannskapet 3. mai 2021

Rev 0
008/21 Notat Beredskapssenteret til formannskapet 3. mai 2021 Rev 0
009/21 Notat - Etterbruk av eiendommer - formannskapet 3. mai 2021

Rev 0
010/21 Notat SBBH tildelingskriteriert - formannskapet 3. mai 2021 Rev

0
011/21 notat til formannskapet 3 mai 21 coronatilskudd til næringslivet
017/21 Samlesak for spørsmål
001/21 Eigenandel ved kjøring av utviklingshemma
018/21 Aldersgrense for ansatte
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015/ 21 Navn på sykehjemmene i Karmøy kommune

Kommunalsjef helse og omsorg sitt forslag til vedtak:
1. For å få en enkel og lik benevnelse av institusjonene som gjenspeiler tilbudets innhold

vedtar hovedutvalg helse og omsorg følgende prinsipp: Stedsnavn pluss sykehjem.
2. Ny institusjon i Skudeneshavn skal hete Skudeneshavn sykehjem.
3. Institusjonene som nå benevnes som bu- og behandlingsheim og bufellesskap (Fredheim)

får endret navn i tråd med vedtatt prinsipp. Endring av benevnelser for disse innføres
gradvis.

25.05.2021 Eldrerådet
Behandling
Reiersen foreslo:
Eldrerådet ser nødvendigheten av å samordne navnene på sykehjemmene i kommunen. Eldrerådet
støtter derfor kommunalsjef helse og omsorg sitt forslag til vedtak.
Reiersen forslag enstemmig vedtatt.

ELD - 011/21 Vedtak:

1. For å få en enkel og lik benevnelse av institusjonene som gjenspeiler tilbudets innhold
vedtar hovedutvalg helse og omsorg følgende prinsipp: Stedsnavn pluss sykehjem.

2. Ny institusjon i Skudeneshavn skal hete Skudeneshavn sykehjem.
3. Institusjonene som nå benevnes som bu- og behandlingsheim og bufellesskap (Fredheim)

får endret navn i tråd med vedtatt prinsipp. Endring av benevnelser for disse innføres
gradvis.

25.05.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne
Behandling
Kommunalsjef helse og omsorg orienterte og svarte på spørsmål.
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen.

RFM - 015/21 Vedtak:

1. For å få en enkel og lik benevnelse av institusjonene som gjenspeiler tilbudets innhold
vedtar hovedutvalg helse og omsorg følgende prinsipp: Stedsnavn pluss sykehjem.

2. Ny institusjon i Skudeneshavn skal hete Skudeneshavn sykehjem.
3. Institusjonene som nå benevnes som bu- og behandlingsheim og bufellesskap (Fredheim)

får endret navn i tråd med vedtatt prinsipp. Endring av benevnelser for disse innføres
gradvis.

016/ 21 Samlesak for referatsaker
25.05.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

RFM - 016/21 Vedtak:
Tatt til orientering.
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006/ 21 Statlige tilskudd 2021 - Helse og omsorg

25.05.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

RFM - 006/21 Vedtak:
Tatt til orientering.

007/ 21 Notat Spanne seniorlandsby - status - formannskapet 3. mai 2021 Rev 0

25.05.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

RFM - 007/21 Vedtak:
Tatt til orientering.

008/ 21 Notat Beredskapssenteret til formannskapet 3. mai 2021 Rev 0

25.05.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

RFM - 008/21 Vedtak:
Tatt til orientering.

009/ 21 Notat - Etterbruk av eiendommer - formannskapet 3. mai 2021 Rev 0

25.05.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

RFM - 009/21 Vedtak:
Tatt til orientering.

010/ 21 Notat SBBH tildelingskriteriert - formannskapet 3. mai 2021 Rev 0

25.05.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

RFM - 010/21 Vedtak:
Tatt til orientering.

011/ 21 notat t il formannskapet 3 mai 21 coronatilskudd til næringslivet
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25.05.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

RFM - 011/21 Vedtak:
Tatt til orientering.

017/ 21 Samlesak for spørsmål
25.05.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

RFM - 017/21 Vedtak:
Spørsmål tatt til etteretning.

001/ 21 Eigenandel ved kjøring av utviklingshemma

25.05.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

Behandling
Oma foreslo følgende uttalelse:

Kommunestyret i Karmøy gjorde 21.september 2020 følgjande vedtak:

«- det jobbes for at gruppene (eldre og utviklingshemmede) harmoniseres i løpet av en treårsperiode
med start i 2021»

Dette førte til at satsen for utviklingshemma auka frå kr 41 i 2020 til kr 57 i 2021 og for eldre kr 90 til
95 tur/ retur dagavdeling. Aukinga held fram dei neste to åra, slik at satsen for utviklingshemma blir
kr 95, same sats som dei eldre betalar tur/ retur dagtilbod. Prisen vil bli om lag 1900 kroner per
månad om to år med prisane i dag, meir enn det doble ein del av dei utviklingshemma får i betaling
per månad for å arbeida på Solstein, til dømes. Eit busskort i dag kostar kr 300 for ein månad. Enkelte
av dei utviklingshemma kan ta buss, og betaler då kr 300 i månaden for å koma seg til/ frå arbeid
.Kvifor ikkje harmonisera eigenandel for taxi mot det dei må betala for å ta buss?

Vi meiner at det er feil å harmonisera betaling for eldre og utviklingshemma. Utviklingshemma dreg
til arbeidsplassen 4 eller 5 dagar i veka og må betala denne høge eigenandelen eit heilt yrkesliv. Dei
eldre har sluppe å gjera dette i eit langt yrkesliv og det er vel ikkje vanleg at dei dreg på dagsenter så
mange dagar i veka heile året

Forslag: Stopp harmoniseringa av eigenandelane mellom eldre og utviklingshemma og gå tilbake til
satsane i 2020.

Stangeland foreslo:

Uttalelsen oversendes gruppelederne.

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig Stangelands forslag.

Omas uttalelse oversendes gruppelederne.

002/ 21 CRPD
Trifan orienterte om dagens CRPD-webinar (FN-konvensjonen om rettigheter for personer med
nedsatt funksjonsevne).
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Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ber Trifan sjekke ut litt mer og så kan rådet
eventuelt samles for et arbeidsmøte hvor blant annet dette tas opp.

003/ 21 Dagsturhytter
Stangeland informerte om Sparebankstiftelsens Dagsturhytter og at det skal bygges 23 stykker i
Rogaland.
Tatt til orientering.

004/ 21 Møteform
Nordbø stilte spørsmål om alle møtene heretter ble fysisk på rådhuset og om det ikke var bedre og
ønskelig å ha Teamsmøter heller.
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ønsker fysiske møter, men vil ha svar på om det er
lov å ha fysisk møte med en/ flere representanter på Teams.

005/ 21 Befaring valglokaler
Bringedal viste til orienteringen i forrige møte om endringer i valgloven. Det ble da nevnt at det
skulle endres valglokaler på Vea og Torvastad og at han hadde fått mulighet til å være med på
befaring i forbindelse med flytting av valglokaler fra Veavågen skole til Storhall Karmøy og fra
Torvastad skole og kultursenter til idrettshallen på Torvastad.
Tatt til orientering.

018/ 21 Aldersgrense for ansatte

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Saken tas til orientering.

25.05.2021 Eldrerådet
Behandling
Personalrådgiver Turid Sønstabø orienterte og svarte på spørsmål.
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling.

ELD - 015/21 Vedtak:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Saken tas til orientering.

25.05.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne
Behandling
Sak 18/21 ble behandlet før sak 15/21.
Personalrådgiver Turid Sønstabø orienterte og svarte på spørsmål.
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen.

RFM - 018/21 Vedtak:
Saken tas til orientering.


